
Referat fra 
Styremøte i Gjeving Vel, tirsdag 08.03.2016. 

kl. 1900 på grendehuset. 
 
Tilstede var: Jarmo, Elfri og Morten 
Saksliste: 
Sak 16/11 Referat fra forrige styremøte 
Referatet ble gjennomgått og godkjent uten kommentarer 
Sak 16/12 Bryggesak 
Det ble informert at Bryggesaken blir tatt opp på Årsmøtet som en ren info-sak, 
med beskjed om at vi kaller inn til et eget medlemsmøte når planer, budsjetter 
etc er klare. 
Videre vil styret fatte vedtak om organisering av arbeidet med brygge-
investeringen, uten at det blir noen egen årsmøtesak. 
Sak 16/13 Årsmøte 
«Fylkesmannens» mann er klar og vi kjører ca en time om Raet først. 
Anita skal ha kontroll på kringler 
Elfri sjekker kaffe og evt. annet drikke 
ML ordner prosjektor, skjøteledning og PC 
Arvid sender ut oppdatert Facebook info og henger opp plakater. 
Alle som kan møter 18:00 for å forberde. 
Sak 16/14 Eventuelt 
Vi har mottatt brev fra Elling Marcussen om 2 saker: 



1: manglende gatelys i svingen mellom Jokern og Kiosken. Styret tar saken 
videre. 
2: Han ønsker at vi tar kontakt med bestemte huseiere på Gjeving for at de skal 
rydde i hagene sine. Ref en tilsvarende diskusjon sist år, så vil vi svare at det 
ligger utenfor det vel’et ønsker å drive med. 
ML sender svar til Elling. 
Vi har tydeligvis hatt dårlig rutine på tømming av vel’ets postkasse på butikken. 
Inntil videre oppfordres alle styremedlemmer som er forbi å ta en titt i kassa. 
 
ML 8.3.2016 
 
 


